

Zespół Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach bibliografia w wyborze

Wybór i oprac. Marta Boszczyk, Ewa Lewicka

Pedagogiczna Biblioteka Wojewódzka w Kielcach. Wydział Informacyjno-Bibliograficzny, 2018 r.

Wydawnictwa zwarte

1. Ku uczczeniu Mickiewicza : materiały z sesji w 200. rocznicę urodzin Adama Mickiewicza / [red. Elżbieta Brodowska-Skonieczna]. – Kielce : Wojewódzka Biblioteka Publiczna, 1999. – 117, [1] s. ; 21 cm
Sesja zorg. przez Wojewódzką Bibliotekę Publiczną i Zespół Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych w Kielcach z okazji 200. rocznicy urodzin Adama Mickiewicza, 9 listopada 1998 r.
2. Maj, Tadeusz : Z doświadczeń kieleckiego „Plastyka”. W: Galeria „Ziemia”, Kielce, jesień 1982 / oprac. Paweł Pierściński, Marian Rumin. – Kielce : Biuro Wystaw Artystycznych, [1982]. – S. 10
3. Pamiętnik kieleckiego plastyka / Tadeusz Maj - koncepcja edytorska i oprac. graf. ; Stanisław Mijas - tekst - autorstwo i red. ; Zespół Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach. – Kielce : ZPSSP, 1995. – 101, [151] s. : fot. (w tym kolor.), portr. ; 30 cm
4. Z dziejów szkół kieleckich : wystawa w Muzeum Historii Kielc, wrzesień - grudzień 2010 / [scenariusz i komisarz wystawy Iwona Parcheta ; współpraca Bożena Sabat, Iwona Pogorzelska ; tekst Marek Maciągowski et al. ; fot. Antoni Myśliwiec]. – Kielce : Muzeum Historii Kielc, [2010]. – S. 67-68 : [Państwowe Liceum Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego]
5. Zając, Bogusława : Talent to nie wszystko : o roli Stowarzyszenia Pro Arte w promowaniu uczniów wybitnie uzdolnionych. W: Być zdolnym - wspierać zdolnych / red. Teresa Giza, Marzena Pękowska. – Kielce, 2012. – S. 245-253
Stowarzyszenie Pro Arte działające przy Zespole Państwowych Szkół Plastycznych w Kielcach.

Wydawnictwa ciągłe

6. (ab) : Dyplomy w galerii : maturzyści Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych prezentują swe prace / mówi Maria Kowalczyk. W: Słowo Ludu. – 2005, nr 84, s. 6
W galerii BWA wystawa prac dyplomowych uczniów Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
7. (Ala) : Gimnazjum w „plastyku” / mówi Piotr Rosiński. W: Słowo Ludu. – 1999, nr 114 , s. 3
Ogólnokształcąca Szkoła Sztuk Pięknych w Zespole Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.

8. (Ala) : Wielka burza u artystów : fotel dyrektora „plastyka” do wzięcia : Piotr Rosiński podał się do dymisji. W: Słowo Ludu. – 2002, nr 279, s. 8
Zespół Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. J. Szermentowskiego w Kielcach.
9. (AlI) : Z Napoleonem i Madonną : „Impresje śródziemnomorskie” w „Zielonej” / podkreślił Piotr Rosiński. W: Echo Dnia (Świątokrz. 3). – 2000, nr 259, s. 10
Wystawa prac dyplomowych Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego z Kielc w Busku-Zdroju, w galerii „Zielona”.
10. (alp) : Największa w Polsce. W: Echo Dnia. – 1982, nr 87, s. 9. – II.
11. (alp) : Dyplom na piątkę. W: Echo Dnia. – 1983, nr 84, s. 8. – II.
12. (asan) : Średniowiecze w plastyku. W: Słowo Ludu. – 2002, nr 55, s. 8
Dni Kultury Średniowiecznej w Zespole Sztuk Plastycznych w Kielcach.
13. ASK : O aktorstwie i literaturze : gwiazdy w Kielcach. W: Gazeta Wyborcza.pl. (Wyd. Kielce KI 1). – 2012, nr 61, s. 28
Spotkania z aktorem Edwardem Linde-Lubaszenką i poetą Ernestem Bryllem w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego i w Wojewódzkiej Bibliotece Publicznej im. Witolda Gombrowicza w Kielcach.
14. Austriackie plenery i polskie malowanie. W: Ikar. – 2002, nr 9, s. 8
„Rok Kultury Austriackiej” w kieleckim „plastyku”. Plener malarski uczniów w Schönaui.
15. AZ : Zyta Doleżał-Szewczyk. W: Ikar. – 2003, nr 4, s. 43
Wieloletnia nauczycielka Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach, malarka, specjalistka w zakresie tkaniny unikatowej.
16. (a-z) : 40 lat kieleckiego plastyka. W: Echo Dnia. – 1985, nr 185, s. 1, 3
17. Bitner, Bartłomiej : Atrakcyjne prace młodych artystów : mikołajkowa giełda prac uczniów kieleckiego „plastyka”. W: Echo Dnia. – 2013, nr 279, s. 8
18. Boratyn, Iwona : Pomnik dla dobrego kapłana. W: Słowo Ludu. – 2002, nr 182, s. 1
Odsłonięcie w Chmielniku pomnika Mieczysława Jaworskiego wg projektu uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach.
19. Braun, Juliusz : Droga ku sztuce. W: Echo Dnia. – 1981, nr 71, s. 3
Państwowe Liceum Sztuk Plastycznych w Kielcach.
20. Broła, Olimpia Anna : Igraszki ze światłem : schwytany w cień. W: Dedal. – 2008, nr 1, s. 54
Kontynuacja wernisażu wystawy „Autoreinkarnacje” prezentowanej w Galerii Sztuki Współczesnej „Winda” w Kieleckim Centrum Kultury.
21. Burek, Leszek : 40 lat kieleckiego „plastyka”. W: Dziennik Ludowy. – 1985, nr 239, s. 4
22. Cichocka, Lidia : Plastyk składa hołd : pamięci Stefana Dulnego. W: Echo Dnia. – 2007, nr 249, s. 8

Wystawa rzeźbiarska poświęcona kieleckiemu artyście - w holu Państwowego Zespołu Szkół Plastycznych im. Jana Szermentowskiego.

23. Cichocka, Lidia : Zanussi o złych i dobrych gustach. W: Echo Dnia. – 2011, nr 53, s. 12
Spotkanie z Krzysztofem Zanussim w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach.
24. (Cieś) : Konkurs, inscenizacja i wykłady. W: Echo Dnia. – 1999, nr 232, s. 10
Sesja naukowa w 150. rocznicę śmierci Juliusza Słowackiego w „plastyku”, współorganizator -
Wojewódzka Biblioteka Publiczna.
25. Czapkarska, Izabella : Konserwatorzy nie rodzą się na kamieniu. W: Trybuna Ludu. –
1976, nr 89, s. 8
26. Czarniecki, Henryk : „Słowo Tygodnia” rozmawia z ... dyrektorem Liceum Technik
Plastycznych. W: Słowo Tygodnia [dod. do Słowo Ludu]. – 1958, nr 44, s. 2
27. Ćwieluch, Juliusz : Dam sobie radę : dyrektor „plastyka” odchodzi / wyjaśnia Piotr
Rosiński. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2002, 28 listopada, s. 3 [dod. do Gaz. Wybor.
Wyd. 1 2002 nr 277]
Rezygnacja Piotra Rosińskiego ze stanowiska dyrektora szkoły.
28. (dan) : Reforma w „plastyku”. W: Słowo Ludu. – 1999 , nr 86 , s. 7
29. (dan) : Ze sztalugami w świat : pożegnanie absolwentów w kieleckim „plastyku” /
wypow. Iwona Kotwa. W: Słowo Ludu. – 1999, nr 120, s. 2
30. Daniel, Jerzy : Na wiedeńską nutę. W: Słowo Ludu. – 1999, nr 92 , s. 11
Wystawa prac dyplomowych uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa
Szermentowskiego.
31. Dap : Jubileusz Państwowego Liceum Sztuk Plastycznych w Kielcach. W: Echo Dnia. –
1980, nr 232, s. 1, 7
32. Dołęgowska-Wysocka, Mirosława : Do Sielpi welcome too. W: Argumenty. – 1985, nr 47,
s. 7
Państwowe Liceum Sztuk Plastycznych w Kielcach.
33. Dyplom '85. W: Przemiany. – 1985, nr 5, s. 44
Wystawa prac dyplomowych uczniów PLSP w Galerii BWA w Kielcach.
34. Dyplom '87 / przez Galernik III. W: Przemiany. – 1987, nr 5, s. 42
O wystawie prac dyplomowych uczniów Liceum sztuk Plastycznych w „Piwnicach”.
35. Dziarmaga, Agnieszka : Potrzebni : 60. lat „Plastyka”. W: Niedziela Kielecka. – 2005, nr
45, s. VI, VII
Jubileusz Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.

36. (E) : Popyt na sztukę : mikołajkowa giełda w „plastyku” W: Słowo Ludu. – 2002, nr 279, s. 11
Giełda prac uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. J. Szermentowskiego w Kielcach.
- (el) : Piotr Rosiński. – (Co pan dzisiaj robi?) W: Słowo Ludu : magazyn. – 2001, nr 2184, s. 30
Dyrektor kieleckiego plastyka.
37. (elza) : „Dyplom – 82” godny obejrzenia : do 25 czerwca. W: Słowo Ludu. – 1982, nr 118, s. 4
Wystawa prac dyplomowych uczniów szkół plastycznych z terenu całego kraju w Kielcach.
38. (elza) : Kielce malowane. W: Słowo Ludu : magazyn środowowy. – 1983, nr 124, s. 6. – II.
III Ogólnopolski Plener Malarski Uczniów Liceów Plastycznych w Kielcach.
39. (ElZem) : Dzieło sztuki na płycie : wystawa w „Plastyku”. W: Echo Dnia. – 2007, nr 118, s. 9
Wystawa pn. „Motywy graficzne w sztuce użytkowej” w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach.
40. (ew) : Giełda w „plastyku”. W: Słowo Ludu. – 1999 , nr 283 , s. 13
Prace uczniów.
41. (EZ) : „Plastyk” po reformie. W: Ikar. – 1999, nr 5, s. 43-44
42. Fiałkowski, Paweł : Zakochani w czarnym krążku : sentymalna wystawa w kieleckim „plastyku” / rozm. Monika Rosmanowska. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2007, 23 maja, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. KI 2007 nr 119]
Wystawa okładek rockowych płyt gramofonowych w Zespole Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
43. Galernik : Dyplom ’84. W: Przemiany. – 1984, nr 5, s. 37
Wystawa prac dyplomowych absolwentów PLSP w Kielcach.
44. (imi) : Austria w „Zielonej”. W: Słowo Ludu. – 1999, nr 249, s. 15
„Impresje austriackie” - wystawa prac uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Galerii „Zielona” w Busku-Zdroju.
45. Imosa, Michał : Patron na płótnach i w rzeźbach : w galerii „Zielona”. W: Słowo Ludu (Ponidzie i in.). – 2002, nr 252, s. 10
Wystawa prac plastycznych absolwentów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach w Galerii „Zielona” w Busku-Zdroju.
46. Impresje austriackie : secesja w „Zielonej” W: Echo Dnia (Świątokrz. 2). – 1999, nr 262, s. 9
Wystawa prac dyplomowych uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
47. Janisławska-Mazurkiewicz, Elżbieta : Dla kogo gramy? W: Scena. – 1988, nr 4, s. 22, 27. – II.

Prezentacja uczniów kieleckiej szkoły plastycznej „Pieśń o Michniowie”.

48. Jarosz, Irena : Jeszcze jedna kuźnia kadr. W: Słowo Tygodnia [dod. do Słowo Ludu]. – 1954, nr 7, s. 2
49. (jol) : Dyplomaci w „Piwnicach”. W: Słowo Ludu. – 1985, nr 88, s. 5
Wystawa prac dyplomowych PLSP w Kielcach w Galerii BWA.
50. JUL : Beethoven wrócił do „plastyka”. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2001, nr 143, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 4 2001 nr 143]
Nowe popiersie Beethowena autorstwa Dawida Woźniaka na terenie Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych w Kielcach.
51. JUL : Józef Sobczyński / opowiada Józef Sobczyński. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2002, 11 lutego, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 4 2002 nr 35]
Artysta malarz, nauczyciel w kieleckim „plastyku”.
52. JUL : Odnawiają we Francji / mówi Marian Rumin. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2001, nr 130, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2001 nr 130]
Uczniowie Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych w Kielcach odnawiają we Francji pomnik Aleksandra Rycerskiego (artysty pracującego przy renowacji kieleckiego pałacu).
53. JUL : Pamięci dyrektora artysty : widowisko w „plastyku”. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2000, nr 287, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2000 nr 287]
Widowisko teatralno-muzyczne pamięci Tadeusza Maja w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych w Kielcach; w tekście informacje o Tadeuszu Maju.
54. JUL : Stypendium i feta / mówi Piotr Rosiński [i in.]. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2002, 7 listopada, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2002 nr 260]
Stypendyści ministra kultury.
55. JUL : Sztuka pleneru / powiedział Piotr Rosiński. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2001, nr 122, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 3 2001 nr 122]
Wernisaż w Hartbergu (Austria) - prace uczniów Ogólnokształcącej Szkoły Sztuk Pięknych w Zespole Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach.
56. KB : Rysunki profesorki : wystawa w „plastyku”. W: Gazeta Wyborcza.pl. Kielce. – 2011, 8 listopada, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2011 nr 260]
Wystawa rysunków i obrazów Marii Targońskiej (ur. 1954 r.) z gdańskiej Akademii Sztuk Pięknych w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
57. K.D : Odważne pierwsze kroki. W: Niedziela Kielecka. – 2004, nr 18, s. VIII
Wystawa prac uczniów klas piątych Liceum Plastycznego przy Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Biurze Wystaw Artystycznych w Galerii „Piwnice”.
58. Kielecka „Plastyczka”. W: Kultura w Kraju i na Świecie. – 1981, nr 965-966, s. 20-21
59. Kielian, Witold Kazimierz : Austriackie plenery uczniów kieleckiego „plastyka”. W: Inspiracje. – 2002, nr 2-3, s. 12, 18

Udział młodzieży z kieleckiego „Plastyka” w plenerach malarskich w Austrii.

60. Kiepas, Aneta : Ruina, ale... : wystawa w Pałacyku Zielińskiego. – (Co jest grane). W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2001, nr 93, s. 6 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 6 2001 nr 93] „Ginąca architektura miasta - twórcza inspiracja” - wystawa prac uczniów Ogólnokształcącej Szkoły Sztuk Pięknych i Liceum Plastycznego w Kielcach w Galerii Sztuki Współczesnej.
61. Klusek, Dorota : Duży sukces uczennicy kieleckiego „Plastyka”. W: Echo Dnia. – 2017, nr 81, s. 6
Anita Naporowska.
62. Klusek, Dorota : Talent i wiele pracy : uczennica klasy trzeciej Liceum Plastycznego okazała się najlepsza w kraju w Ogólnopolskim Przeglądzie Malarstwa, Rysunku i Rzeźby. W: Echo Dnia : relaks. – 2011, nr 144, s. 11
Renata Kurczyńska, uczennica w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
63. Kołodziej, Mateusz : Piękny jubileusz kieleckiego „plastyka”. W: Echo Dnia. – 2015, nr 236, s. 14
64. Kosierkiewicz, Dorota : Antyk w „Plastyku”: przybyli znawcy kultury i sztuki. W: Echo Dnia
. – 1995, nr 50, s. 9
65. Kowalczyk, Maria : Od wspomnień do przyszłości / rozm. Katarzyna Pastuszka. W: Dedal
. – 2005, nr 7, s. 33
66. Kowalczyk, Maria : Tu nie ma miejsca na nudę / rozm. Piotr Burda. W: Gazeta Wyborcza – . – 2005, 15/16 października, dod. 60 [Sześćdziesiąt] Lat Plastyka, s. 8-9 [dod. do Gaz. Świątecznej. Wyd. 1 2005 nr 241]
67. Kozera, Grzegorz : Słowacki indywidualista : sesja naukowa w kieleckim „plastyku” / wypow. Stanisław Żak. W: Słowo Ludu. – 1999, nr 232, s. 11
Sesja naukowa w 150. rocznicę śmierci Juliusza Słowackiego zorganizowana przez Zespół Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego oraz Wojewódzką Bibliotekę Publiczną.
68. Kuraciński, Jan : Talent jest własnością społeczną : 40 lat PLSP w Kielcach / rozm. przepr. A. Zapała. W: Echo Dnia. – 1985, nr 187, s. 3
Rozmowa z absolwentem PLSP w Kielcach, artystą-rzeźbiarzem mieszkającym w USA NT. jego pracy artystycznej i życia w Ameryce.
69. (Lid) : Czesi w Kielcach uczą się złocenia. W: Echo Dnia. – 2012, nr 245, s. 6
Współpraca kieleckiego „plastyka” z prywatną szkołą artystyczną w czeskiej Ostrawie.
70. Łagowski, Czesław : Szkoła plastyków / rozm. przepr. Adam Zych. W: Przemiany. – 1979, nr 9, s. 23
71. Łęcka, Teresa : Początki wyobraźni. W: Słowo Ludu. Magazyn Niedzielnny. – 1966, nr 350, s. 3

72. Łukomska, Ewa : Anna Seniuk odcisnęła dłoń na Ścianie Sław w „Plastyku”. W: Echo Dnia. – 2018, nr 70, s. 9
73. Łukomska, Ewa : „Lubię się otaczać pięknymi rzeczami” : Daniel Olbrychski odwiedził wczoraj kieleckiego „Plastyka”. Obejrzał prace uczniów i odcisnął dłoń. W: Echo Dnia. – 2017, nr 74, s. 12
74. Łukomska, Ewa : Uczniowie „Plastyka” zaprezentowali swoje prace w Galerii Winda. W: Echo Dnia (Świętokrz.). – 2018, nr 81, s. 10
75. (mach) : „Plastyk” (choć 40-latek), niewyczerpany w inwencji : od szkoły rzemiosł do liceum sztuki. W: Echo Dnia. – 1985, nr 74, s. 3
76. Machnik, Józef : Akademia Rachwałowie. W: Gazeta Kielecka : 24 Godziny. – 1990, nr 127, s. 4-5
Prace renowacyjno-konserwatorskie w parafii pod wezwaniem NMP w Rachwałowicach, wykonane przez uczniów Państwowego Zespołu Szkół Plastycznych w Kielcach.
77. Maciągowski, Marek : Plakaty z patentem : prestiżowe nagrody dla uczniów państwowych szkół plastycznych w Kielcach. W: Echo Dnia. – 2008, nr 1, s. 11
Adrian Frejowski i Izabela Kiknadze - uczniowie Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach, nagrodzeni w ogólnopolskim konkursie na temat własności przemysłowej (konkurs zorganizowany przez Urząd Patentowy Rzeczypospolitej Polskiej), ich prace (plakaty powstałe w ZPSP) otrzymały II (Adrian Frejowski) oraz III (Izabela Kiknadze) nagrodę.
78. Maj, Tadeusz : Jubileusz „plastyka” skromny, ale godny. W: Echo Dnia. – 1980, nr 229, s. 3
79. Maj, Tadeusz : Radek przy palecie / z dyrektorem Państwowego Liceum sztuk Plastycznych rozm. przepr. Stanisław Mijas. W: Słowo Ludu. Magazyn Środowy. – 1985, nr 218, s. 1, 3
Rozmowa na temat przeszłości i teraźniejszości szkoły. Jej uczniów i prac przez nich wykonanych.
80. Maj, Tadeusz : W kieleckim przedśionku sztuki plastycznej / rozm. przepr. Lidia Zawistowska. W: Słowo Ludu : magazyn. – 1982, nr 1179, s. 5. – II.
Rozmowa z dyrektorem PLSP.
81. Majewska, Stefania : Bliżej życia. W: Słowo Ludu. Magazyn Niedzielny. – 1964, nr 261, s. 3
Liceum Technik Plastycznych.
82. Majewska, Stefania : Niepotrzebni nie chcą odejść. W: Słowo Tygodnia [dod. do Słowo Ludu]. – 1956, nr 16, s. 3
83. Massalski, Edmund : Świętokrzyscy artyści. Z Wystawy Liceum Technik Plastycznych [w Kielcach]. W: Słowo Tygodnia [dod. do Słowo Ludu]. – 1955, nr 9, s. 3

84. Maślankiewicz, H. : Dylematy przyszłych techników sztuk plastycznych. W: Słowo Ludu. – 1974, nr 335, s. 4
Kieleckie Liceum Sztuk Plastycznych.
85. MBA : Mistrz Lutczyn u młodych plastyków. W: Gazeta Wyborcza - Kielce. – 2004, 18 maja, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. KI 1 2004 nr 115]
Wernisaż wystawy rysunków Edwarda Lutczyna w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
86. (mei) : Pożegnanie absolwentów „plastyka”. W: Słowo Ludu. – 1985, nr 123, s. 4
Ogólnopolski plener malarski zorganizowany przez kielecki ZLSP.
87. Mijas, Stanisław : Jeszcze tak nie pracowali! W kieleckim „plastyku” – na wystawę w sejmie. W: Słowo Ludu. – 1991, nr 47, s. 4
Przygotowywanie wystawy na 200-lecie Konstytucji 3 Maja.
88. Mijas, Stanisław : Wieczór artystyczny. W: Słowo Ludu : magazyn. – 1982, nr 1216, s. 4
PLSP i szkoły muzyczne w Kielcach.
89. (MW) : Artyści na fotografii. W: Słowo Ludu. – 2002, nr 41, s. 9
Wystawa prac fotograficznych w Liceum Sztuk Plastycznych.
90. (MW) : Młodzi w BWA. W: Słowo Ludu. – 2002, nr 82, s. 8
Wystawa prac dyplomowych uczniów Zespołu Szkół Plastycznych w BWA.
91. (nieb.) : Obrona w galerii : egzamin uczniów szkoły artystycznej. W: Echo Dnia. – 2002, nr 80, s. 9
Prace dyplomowe tegorocznych absolwentów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego - wystawa w kieleckiej Galerii Biura Wystaw Artystycznych.
92. MON : Młodzi młodszym : wystawa w Muzeum Zabawek i Zabawy. W: Gazeta Wyborcza.pl. Kielce. – 2010, 4 lutego, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2010 nr 29]
Wystawa prac uczniów Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach w Galerii Dziecięcej „Abrakadabra”.
- Mortas, Izabela : Odcisk dłoni i urodziny w... szkole. W: Echo Dnia : relaks. – 2017, nr 108, s. 6
Wizyta aktora, reżysera, profesora sztuki teatralnej - Jana Englerta w Zespole Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach.
93. (nieb.) : Malarstwo młodych kielczan : w galerii Biura Wystaw Artystycznych. W: Echo Dnia. – 2003, nr 83, s. 9
Wystawa prac uczniów kieleckiego „plastyka” - galeria BWA „Piwnice”.
94. (nieb.) : Pamięć i tożsamość : papieskie inspiracje w Galerii „Piwnice”. W: Echo Dnia : relaks. – 2006, nr 83, dod. Weekend, s. II
Wystawa prac dyplomowych uczniów kieleckiego plastyka w galerii BWA „Piwnice”.

95. (nieb) : Sztuka na giełdzie. W: Echo Dnia. – 1999, nr 283, s. 13
Wystawa prac uczniów kieleckiego „plastyka”.
96. Niebudek, Agata : Jubileusz 60-lecia kieleckiego „plastyka” / zapewnia Krystyna Rydz. W: Echo Dnia (Świętokrz.). – 2005, nr 241, s. 5
Zespół Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego - krótka historia szkoły; absolwenci (Marian Rumin, Leszek Mądzik, Arkadiusz Latos, Dorota Wijas) o szkole.
97. Niebudek, Agata : Pomysły z „Plastyka”. Wystawa w kręgu kultury niemieckiej. Interesuje się ambasada i Fundacja Batorego. Wystawa prac dyplomowych. W: Echo Dnia. – 1995, nr 74, s. 9
98. O plan pracy dla krainy świętokrzyskiej. W: Dziennik Kielecki. – 1945, nr 29, s. 4 ; nr 39, s. 4
Organizacja Szkoły Przemysłu Artystycznego i Rzemiosła w Kielcach.
99. Od jubileuszu do jubileuszu, czyli kronika ważniejszych wydarzeń szkolnych ostatnich dziesięciu lat. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2005, 15/16 października, dod. 60 [Sześćdziesiąt] Lat Plastyka, s. 12-14 [dod. do Gaz. Świątecznej. Wyd. 1 2005 nr 241]
100. Olszewski, Piotr : Pracuje się obłądnie / rozm. przepr. Monika Wojniak. W: Słowo Ludu. – 2002, nr 11, s. 10
Piotr Olszewski – najsympatyczniejszy zdaniem uczniów nauczyciel w kieleckim Liceum Sztuk Plastycznych.
101. Parol, Danuta : Najlepsze pojedają... do sejmu : gorące dni w kieleckim „Plastyku”. W: Echo Dnia. – 1991, nr 63, s. 5. – Fot.
Prace wykonywane przez uczniów z okazji rocznicy Konstytucji 3 Maja.
102. Parol, Danuta : W „Plastyku” wakacje tuż, tuż.... W: Echo Dnia. – 1990, nr 98, s. 3
Egzaminy dyplomowe w Liceum Sztuk Plastycznych.
103. Parol, Danuta : Z kieleckiego „Plastyka” do Sejmu. W: Echo Dnia. – 1991, nr 53, s. 1, 2
W klimacie wydarzeń 3 Maja 1791 r. Obchody rocznicy.
104. Pasternak, Bogusław : Jan Szałapski. – (Głowy świętokrzyskie). W: Ikar. – 2003, nr 4, s. 19
Jan Szałapski - kielecki artysta rzeźbiarz, nauczyciel w Zespole Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach - biografia i osiągnięcia zawodowe.
105. Pastuszka, Katarzyna : 60 lat „Plastyka”. W: Dedal. – 2005, nr 7, s. 32
106. Piekarski, Aleksander : 150 rocznica urodzin Józefa Szermentowskiego. W: Echo Dnia . – 1983, nr 34, s. 1, 2
107. Piekarski, Aleksander : Uczniowski plener. W: Echo Dnia. – 1983, nr 20, s. 9. – II.
Plener w Bodzentynie uczniów PZSzP.

108. PIO : Ślubowanie w „plastyku”. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2002, 25 listopada, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. KI 1 2002 nr 274]
W artykule informacje o utworzeniu czteroletniego liceum plastycznego i sześcioletniej ogólnokształcącej szkoły sztuk plastycznych.
109. Piskulak, Andrzej : Wieczera pasyjna w „Plastyku”. W: Echo Dnia. – 1992, nr 76, s. 1, 2 „Paschalne Spotkanie” w Liceum Sztuk Plastycznych.
110. PB : Stypendia ministra dla absolwentów plastyka. W: Echo Dnia. – 2015, nr 120, s. 11
Stypendia dla tegorocznych absolwentów Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych w Kielcach - Magdaleny Zalewskiej, Wiktora Bernata.
111. PES : Deszcz nagród : sukcesy uczniów „plastyka” / podkreśla Piotr Rosiński. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2002, 18 listopada, s. 2 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 2 2002 nr 268]
Nagrody na konkursach ogólnopolskich.
112. „Plastyk” niewyczerpany w inwencji : od szkoły rzemiosł do liceum sztuki. W: Echo Dnia. – 1985, nr 74, s. 3
113. Półroła, Danuta : Matury spod znaku Apolla : w kieleckim : Liceum Sztuk Plastycznych. W: Echo Dnia. – 1984, nr 99, s.
114. Półroła, Danuta : Przedmaturalna gorączka w kieleckim „Plastyku”. W: Echo Dnia. – 1978, nr 87, s. 1, 7. – 2 Fot.
115. „Przedświt”. Pismo uczniów Państwowego Liceum Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego w Kielcach / [Nieręć. Red. zespół]. – Kielce : PLSP. – 1983/1984, nr 6 ; 1984/1985, nr 7, 9
116. Rembiszewski, Ryszard : O pracy i problemach Liceum Plastycznego w Kielcach. W: Nowa Szkoła. – 1976, nr 12, s. 16-18
117. Rosiński, Piotr : Giełda na wiele potrzeb : rozmowa z dyrektorem ZPSP w Kielcach / rozm. Paweł Słupski. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2002, 3 grudnia, s. 3 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2002 nr 281]
Giełda prac uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych.
118. Rosiński, Piotr : Inny „Plastyk” po reformie? / rozm. przepr. Ewa Ziółkowska. W: Słowo Ludu. – 1998, nr 208, s. 8
119. Rosiński, Piotr : Męskie wyzwanie / rozm. przepr. Stanisław Mijas. W: Ikar. – 1998, nr 7-8, s. 2-3
120. Rosiński, Piotr : Zmiany w „Plastyku”. W: Ikar. – 1999, nr 6, s. 13
Przeobrażenia strukturalne i programowe w Kieleckim Liceum Sztuk Plastycznych związane z reformą oświaty.

121. Rumin, Marian : Fascynacje wiedeńskie. W: Ikar. – 1999, nr 4, s. 23-24
Wystawa prac dyplomowych maturzystów kieleckiego Liceum Sztuk Plastycznych w Galerii BWA (1999 r.).
122. Rydz, Krystyna : A słowo stało się teatrem. W: Ikar. – 2001, nr 12, s. 18
Dotyczy udziału kieleckich nauczycieli i uczniów Liceum Sztuk Plastycznych w obchodach 60. rocznicy powstania Teatru Rapsodycznego w Krakowie.
123. Scena plastyczna w Kielcach ? / przez St. Ż. W: Przemiany. – 1987, nr 6, s. 38
Prezentacja plastyczna „Pieśni o Michniowie” Ryszarda Miernika przygotowana przez uczniów Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych w Kielcach
124. SłA : Według mistrzów : dyplomy uczniów „Plastyka”. – (Co jest grane). W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2001, nr 82, s. 7 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 4 2001 nr 82]
Wystawa dyplomowych prac uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych w Kielcach w Biurze Wystaw Artystycznych (Kielce).
125. sin : „Gorące” dni w „Plastyku”. W: Gazeta Kielecka : 24 Godziny. – 1991, nr 54, s. 5
Wystawa z okazji 200-lecia Konstytucji 3 Maja w Państwowym Liceum Sztuk Plastycznych w Kielcach.
126. [S.M.] : Liceum Technik Plastycznych. W: Słowo Ludu. Magazyn niedzielny. – 1962, nr 121, s. 5
127. S.M. : „Plastyk” jest w Europie. W: Ikar. – 2000, nr 9, s. 28
Prace renowacyjne podjęte przez uczniów kieleckich szkół plastycznych, prowadzone na grobie Józefa Szermentowskiego w Paryżu. Plener malarski 14. uczniów w Pöllau w Styrii k. Gratzu. Planowany wyjazd 8. uczniów kieleckiego „plastyka” w duńskiej szkole tekstylno-tekackiej.
128. Snycerka talentów. W: Przemiany. – 1985, nr 9, s. 12-13. – II.
Państwowe Liceum Sztuk Plastycznych – początki, współczesność, dokonania. Fotografie prac uczniów na str. 49.
129. Sowiński, Krzysztof : Dyplomowy rozmach. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 1999, nr 86, s. 4 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 4 1999 nr 86]
"Impresje austriackie" - wystawa prac dyplomowych uczniów Zespołu Państwowych Szkół Sztuk Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
130. (stam) : Jubileusz PLSP. W: Słowo Ludu. – 1985, nr 222, s. 1
131. stz : Dyplom 2006. – Plastyka. W: Teraz. – 2006, nr 5, s. 18. – II.
Prace dyplomowe uczniów kieleckiego plastyka - wystawa w Galerii BWA „Piwnice”.
132. Stypendium z USA dla kieleckiego ucznia / przez DAR. W: Słowo Ludu. – 1981, nr 40, s. 1
Wojciech Wasilewski , uczeń PLSP otrzymał stypendium ufundowane przez Jana Kuracińskiego z USA.
133. Sztandera, Marcin : Marzenia „plastyka”. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2017, 5-6 stycznia, s. 3 [dod. do Gaz. Wybor. Wyd. 1 2017 nr 4]
Plany rozbudowy szkoły.

134. Szkoła plastyczna : z Czesławem Łagowskim zastępcą dyrektora kieleckiego PLSP rozm. Adam Zych. W: Przemiany. – 1979, nr 9, s. 23
135. (TAW) : Pomoc kieleckiego „Exbudu” dla Liceum. W: Trybuna Ludu. – 1985, nr 179, s. 8
136. Uczniowski plener / przez (Alp). W: Echo Dnia. – 1985, nr 101, s. 2
V Ogólnopolski Plener Malarski w Kielcach dla uczniów i 20 krajowych liceów plastycznych.
137. W „Plastyku” / przez [mei]. W: Gazeta Kielecka : 24 Godziny. – 1991, nr 183, s. 3
Dni Kultury Żydowskiej 23-27.09.1991 r.
138. W przedśionku sztuki. – Plastyka. W: Teraz. – 2004, nr 4, s. 17
Prezentacja prac dyplomowych uczniów kieleckiego „plastyka” w Galerii BWA „Piwnice”.
139. Ważne fakty z historii szkoły. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2005, 15/16 października, dod. 60 [Sześćdziesiąt] Lat Plastyka, s. 2-3 [dod. do Gaz. Świątecznej. Wyd. 1 2005 nr 241]
Zespół Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.
140. Wrońska, Krystyna : Viola d’ amore. W: Przemiany. – 1971, nr 4, s. 13
Internat Szkół Artystycznych w Kielcach.
141. (wt) : Jak zostać plastykiem?. W: Echo Dnia. – 1983, nr 40, s. 9
Nagrodą – przyjęcie do szkoły bez egzaminu wstępnego.
142. (wt) : Szkoła artystycznego rzemiosła. W: Echo Dnia. – 1985, nr 184, s. 3
40-lecie PLSP.
143. [Wy]stawienie na sprzedaż / przez [maj]. W: Gazeta Kielecka : 24 Godziny. – 1990, nr 114, s. 5
Plany działalności gospodarczej PSSP w Kielcach.
144. Zacharko, Stanisława : Impresje śródziemnomorskie : dyplom 2000. W: Ikar. – 2000, nr 5, s. 27
Wystawa prac dyplomowych uczniów „plastyka” w Kielcach w galerii BWA „Zielona” w Busku-Zdroju.
145. Zapała, Emilia : Wystawa w ostrowickim BWA. W: Ikar. – 2002, nr 3, s. 28
Wystawy plastyczne nauczycieli z Liceum Sztuk Plastycznych w Kielcach, odbywające się w BWA w Ostrowcu Świętokrzyskim.
146. Zawistowska, Lidia : Szkoła. W: Słowo Ludu. – 1980, nr 231, s. 5
Liceum Sztuk Plastycznych w Kielcach.
147. Zawistowska, Lidia : Uczniowskie palety na ulicach Kielc. W: Słowo Ludu : magazyn. – 1981, nr 1136, s. 6. – Fot.
I Ogólnopolski Plener Malarski Uczniów Szkół Plastycznych.
148. ZIEM : Jubileusz „plastyka”. W: Gazeta Wyborcza.pl. Kielce. – 2010, 18 października, s. 2
[dod. do Gaz. Wybor. Wyd. KI 1 2010 nr 244]

Obchody 65-lecia istnienia Zespołu Państwowych Szkół Plastycznych im. Józefa Szermentowskiego.

149. Znaczące sukcesy uczniów „Plastyka” w ostatnim dziesięcioleciu. W: Gazeta Wyborcza – Kielce. – 2005, 15/16 października, dod. 60 [Sześćdziesiąt] Lat Plastyka, s. 10-11 [dod. do Gaz. Świątecznej. Wyd. 1 2005 nr 241]

150. Żak, Stanisław : „Do wiersza mam, jak sądzę, prawo...”. W: Świętokrzyski Kwartalnik Literacki. – 1999, nr 1, s. 174-179

Sesja poświęcona Juliuszowi Słowackiemu zorganizowana we współpracy z Wojewódzką Biblioteką Publiczną.

Dokumenty multimedialne

151. Abecadło - wideosuplement do „Pamiętnika Kieleckiego Plastyka” : 50-lat Państwowych Szkół Plastycznych w Kielcach / scen. Tadeusz Maj ; realiz. i montaż Jancenty Moński ; komentarz Stanisław Mijas ; oprac. muz. Jancenty Moński, Tadeusz Maj. Lektor Krzysztof Irski. – Kielce : 1995. – 1 kas. wiz. (VHS) (110 min) : dźwięk, kolor. ; 12 mm